

逢甲大學 2016 年【秋季班】外國學生入學助學金獲獎名單

Feng Chia University Recipients of International Student Financial Aid for Fall 2016

1. 公告本校 2016 年【秋季班】外國學生入學助學金獲獎名單(共計 4 名)。
The recipients of International Student Financial Aid for Fall 2016 are 4 as follows.
2. 助學金分全額學雜費助學金及半額學雜費助學金兩種，於 2016 年 10 月及 2017 年 3 月核發。
FCU offers two kinds of Financial Aids. Type A provides Full Tuition Fee, type B provides Half Tuition Fee. The award is transferred semiannually to recipients' accounts in October 2016 and March 2017.
3. 領取入學及在學助學金者，依逢甲大學學生兼任學習教學助理施行要點，或逢甲大學學生兼任研究助理及計畫臨時工管理要點之學習型執行教學、研究或服務學習，由院系指導從事與教學、研究有關之學習，並由各學院自行訂定助學金施行細則辦理。
In accordance with the Feng Chia University Implementation Guidelines for Part-time Student Teaching Assistants or the Feng Chia University Guidelines for Part-time Student Research Assistants and Temporary Project Managers, the college will offer relevant teaching, research, or service opportunities to students who receive Financial Aids. Each college will use their own procedures to enforce the Financial Aid/financial aid rules.
4. 受獎生須於當年度已完成註冊繳費及選課，始得領取助學金。
Students must have completed registration and course selection procedures for the academic year for which the financial aid is awarded.

【商學院/College of Business】

系所 / Program	修讀學位/ Degree	姓名 / Full Name	助學金種類/ Financial Aid	國籍 / Nationality
商學博士學位學程 -經營管理國際專班 Ph.D. Program of Business ◎ Business Management- International Program	博士 Ph.D.	呂家儀 Looi Kah Yee	全額學雜費 Full Tuition	Malaysia
國際經營與貿易學系 International Business	碩士 Master	阮氏紅英 Nguyen Thi Hong Anh	半額學雜費 Half Tuition	Vietnam

【理學院/College of Sciences】

系所 / Program	修讀學位/ Degree	姓名 / Full Name	助學金種類/ Financial Aid	國籍 / Nationality
環境工程與科學學系 Environmental Engineering and Science	博士 Ph.D.	潘綺珊 Sangeetha Seethappan	全額學雜費 Full Tuition	India

【人文社會學院/College of Humanities and Social Sciences】

系所 / Program	修讀學位/ Degree	姓名 / Full Name	助學金種類/ Financial Aid	國籍 / Nationality
公共政策研究所碩士班 Public Policy	碩士 Master	何琳娜 Adriana Agustina Hasibuan	半額學雜費 Half Tuition	Indonesia